
OBCINA TRZIN 
Obéinski svet 

§tevi|ka zadeve: 900-0013/2023-15 
Datum: 20. 6.2023 

ZAPISNIK 

5. redne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, ki je bila v sredo, 14. junija 2023, s priéetkom ob 17. uri 
v sejni sobi Obéine Trzin, na Menge§ki cesti 22 v Trzinu. 

Sejo je sklical iupan Obéine Trzin Peter Loiar, na osnovi 33. élena Zakona o Iokalni samoupravi (Uradni 
list RS, §t. 94/07 — uradno preéi§t':eno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 
11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A in 80/20 - ZIUOOPE), 18. (Elena Statuta Obéine Trzin 
(Uradni vestnik Obéine Trzin, §t. 2/21 - uradno precusceno besedilo) in 27. Elena Poslovnika Obéinskega 
sveta Obéine Trzin (Uradni vestnik Obéine Trzin, §t. 16/22 — uradno preéi§c‘.eno besedilo). 

Sejo je vodil iupan Peter Loiar. 

NAVZOCI: /Lista prisotnosti je priloga izvirniku zapisnikal 

Clani os: 
Milan KARCE /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton KRAU /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Anton 
PER§AK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Petra PODGOR§EK /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Nu§a 
REP§E /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Dunja §PENDAL /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Veronika 
WEIXLER /Lista za trajnostni razvoj Trzina/, Milica ERCULI /SDS/, Rado GLADEK /SDS/, Miha PANCUR 
/SDS/, Irena HABAT /Gibanje Svoboda/, Boétjan PAPEi /Gibanje Svoboda/ in Zoran RINK /Gibanje 
Svoboda/. 

Odsotnost ograviéiliz / 

Obéinska ugrava: Polona GOR§E pnusmx in Barbara GRAD|§EK. 

Odsotnost opraviéili: / 

Navzoéi vablienit 
I mag. Renata RAJAPAKSE, direktorica Zdravstvenega doma Domiale in Anja OCEPEK, pomoénica 

direktorice za poslovne zadeve in namestnica direktorice Zdravstvenega doma Domiale, pri 2. toéki 
dnevnega reda, 

- Metka PRAVST PRlMOilC, odgovorna urednica glasila Odsev. 

Ograviéeno odsotni: / 

Neograviéeno odsotni: / 

Ostali navzoéi: /



iupan je ugotovil, da je na seji navzoéih vseh 13 obéinskih svetnic in svetnikov in, da je s tem obéinski 
svet sklepéen. 

Odloéanje o dnevnem redu 5. redne seje: 

o Predlogi za @ toék z dnevnega reda 5. redne seje: 
iupan kot predlagatelj umika 7. to<':ko z naslovom Sklep o poimenovanju poti ob P§ati z dnevnega 
reda seje. Nekaj govora o tem je bilo ie na odborih in glede na to, da predlog oéitno ne bo dobil 
podpore, oziroma je bila ielja, da se izvede neka anketa oziroma neka javna razgrnitev, bo to<':ka 
prestavljena enkrat naprej v prihodnost. 

Ker je toéko umaknil predlagatelj toéke, svet v skladu s Poslovnikom Obéinskega sveta Obéine Trzin o 
umiku to<':ke ne razpravlja in ne glasuje. 

Seji sta se pridruz'ili mag. Renata RAJAPAKSE, direktorica Zdravstvenega doma Domz'ale in Anja 
OCEPEK, pomoénica direktorica za poslovne zadeve in namestnica direktorice Zdravstvenega doma 
Domz"aIe. 

Drugih predlogov za umik toék z dnevnega reda seje ni bilo. 

o Predlogi za raz§iritev dnevnega reda 5. redne seje 2 novimi toékami: 
Predlogov za raz§iritev dnevnega reda z novimi toékami ni bilo. 

iupan je predlagal glasovanje o dnevnem redu, ki vsebuje 6 to<":k. 

Clanice in Elani obfiinskega sveta so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli: 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnikov 4. redne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, z dne 19. 4. 2023 in 1. 

dopisne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, ki je potekala od 4. do 7. 4. 2023; 
2. Predstavitev predloga nove re§itve prostorske prohlematike v zdravstvenem domu 

Domiale; 
Vpra§anja in pobude obéinskih svetnikov; 

4. Pravilnik o spremembah Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upraviéenosti do obéinske 
socialne pomoiii; 

5. Precllog Sklepa o odvzemu statusa iavnega clobra v Iasti Obéine Trzin; 
6. Dopolnitev Naérta ravnanja z nepremiénim premoienjem Obéine Trzin za Ieto 2023. 

E” 

K toéki 1/ 

Pod prvo toéko dnevnega reda so Elanice in élani obéinskega sveta obravnavali zapisnika 4. redne seje 
in 1. dopisne seje, na katera ni bilo pripomb. 

1. sklepz 
Najprej so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli naslednji



SKLEP 

Zapisnik 4. redne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, z dne 19. 4. 2023, se sprejme in potrdi. 

2. sklep: 
Nato so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli §e naslednji 

SKLEP 

Zapisnik 1. dopisne seje Obéinskega sveta Obéine Trzin, ki je potekala od 4. do 7. 4. 2023, se sprejme 
in potrdi. 

K toéki 2/ 

Predlog nove re§itve prostorske problematike v Zdravstvenem domu Domiale je podrobneje 
predstavila mag. Renata Rajapakse, direktorica Zdravstvenega doma Domiale. 

Staliséa delovnih teles so podali: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno-pravne komisije; Anton 
KRALJ, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih drustev ter Anton 
PER§Al(, predsednik Odbora za finance in premoienje. 

Razpravljali so: Rado GLADEK /SDS/, iupan Peter LOiAR, mag. Renata RAJAPAKSE /direktorica 
Zdravstvenega doma Domiale/, Anton PER§Al( /Lista za trajnostni razvoj Trzina/ in Bostjan PAPEi 
/Gibanje Svoboda/. 

Po konéani razpravi, so élanice in Elani obéinskega sveta soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Obéinski svet Obéine Trzin se je seznanil s Predlogom nove re§itve prostorske problematike v 
Zdravstvenem domu Domiale in podpira nadaljnje aktivnosti skladno s predlaganim DIIP 

Ta sklep se objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

Po konéanem glasovanju sta sejo zapustili mag. Renata Rajapakse in Anja Ocepek. 

K toéki 3/ 

Pod to toéko dnevnega reda so Elanice in Elani obéinskega sveta podali naslednja vprasanja in pobude: 

1) Petra PODGOR§EK Lgta za trajnostni razvoj Trzingl podaja 5 vprasa nj oziroma pobud: 
1. Opozorjena je bila na to, da je na Gozdni uéni poti nekaj odsekov, ki so nevarni. Predlaga, 

da se tam naredi ograja. Neformalno je izvedela, da naj bi bila obéina o tern fie obveséena 
in zanima jo, ée je bilo ie kaj storjenega.



iupan pojasni, da je imela obéina trenutno manj§o kadrovsko stisko na tem podroéju, saj ima oseba, 
ki je za to zadoliena, trenutno veénamensko dvorano, zato se i§<":e zunanja pomoé. Tako, da naj bi se 
tudi ta zadeva peljala naprej. 

2. Ali se ie morda kaj povpraéalo glede zbiralnikov jedilnega olja? Kak§ne so moinosti 
oziroma, ée je kak§na nova re§itev oziroma napredek na tem podroéju? 

iupan odgovori, da bomo preverili. 

3. Na §portnem igri§¢':u Mlake je pri§lo do vandalizma. Na mizi je luknja, vse je poigano. Ali 
obstaja moinost zamenjave ali obnovitve? 

iupan odgovori, da je tudi to povezano s tistim, karje omenil v odgovoru na prvo vpra§anje. Te zadeve 
bo re§evaia zunanja pomo<":. Se pa na tem igri§<':u to proti koncu §olskega leta vse pogosteje dogaja. Na 
ialost pa tudi ie med §o|skim letom. Dolgoroéno se bo verjetno tudi poskuéalo v tej smeri, da bi se 
postavile kamere. Sedaj se je to nekako papirno uredilo za kamero pri Domu zaééite in re§evanja. 
Vendar pa je na igri§¢':u veliko boij kompleksno, saj gre pri Domu za§Eite in re§evanja za zasebno 
povr§ino Obéine Trzin, na igri§Eu pa gre za javno povr§ino v Iasti Obéine Trzin. Tudi kamere pa na koncu 
ne re§ijo teiav, ker preden nekdo odreagira, se lahko ie veliko zgodi. 

4. Tam kjer se pri Petrolu proti Ljubljani zavije desno, prvi ovinek zadai za Kalcerjem, ie 
zelo nepregleden. Ali bi bilo moino postaviti ogledalo? 

Zupan odgovori, da bomo preverili. 

5. Svetnica verjame, da bi se doloéeni dogodki dali izpeljati tako, da bi doloéena dru§tva 
lahko boli sodelovala. Verjame tudi, da bi bili dogodki, ki so ie tako zelo kakovostni, 
lahko §e bolj§i, in bi imela od tega tudi dru§tva sama veéji closeg in morda tudi bolj§o 
obiskanost. Zanima jo, ¢':e je kak§na moinost oziroma, ¢':e ima iupan oziroma obéina 
kak§en vzvod, da bi sklicali kak§en skupen sestanek, brainstorming? Na primer: Kino pod 
zvezdami - morda se lahko pridruii kak§no drugo dru§tvo in na primer speée palaéinke, 
izvede kak§en pevski nastop, itd. Da bi bilo veéje sodelovanje dru§tev. Zgodovine 
druétev sicer §e ne pozna toliko, ampak meni, da je neka volja in interes, lahko se tudi 
na neformalni ravni to izpelje, ali pa Ee ima iupan oziroma obéina, kak§en vzvod za 
sestanek. 

iupan pojasni, da nekega vzvoda nima. Veéinoma gre za neke tradicionalne dogodke, ki jih veéinoma 
organizira eno dru§tvo. Ta dru§tva imajo know-how in sama organizacija po navadi poteka tekoée. Se 
pa v zadnjem éasu mogoée pojavljajo teiave, da je upad élanstva pri doloéenih dru§tvih, tako da bo 
zagotovo potrebno razmi§|jati tudi v drugo smer. Lahko se zgodi, da tudi kak§na prireditev poéasi 
zamre, ée ne bo ljudi, ki bi delali. Veéina prireditev je sicer obéinskih oziroma so povsem dekiarirane 
kot obéinske, ki pa v bistvu izhajajo iz nekega dru§tva. Vmes so sicer bile menjave, vendar pa bolj ali 
manj vse poteka po ustaljenem redu. Kar zadeva sodelovanje, pa nastane teiava, ker vsak rad sam 
izpelje svoje. Bo pa razmi§ijaI o tem, da bi spet pred novim razpisom jeseni sklical sestanek z dru§tvi, ki 
ga bo ie tako ali tako sklical tudi zaradi proraéuna. Po navadi je vedno sklical sestanek z dru§tvi in 
predstavil proraéun, vendar pa je to med pandemijo covida malo zamrlo.



2) Veronika WEIXLER /Lista za trainostni razvo] Trzingfi 
1. Navezuje se na go. Podgorsek, ki je opozorila na problematiko vandalizma v §portnem 

parku Mlake. Tam ie nekaj Easa ob vikendih potekajo iurke, ki same po sebi sicer niso 
problematiéne, ampak so problematiéne naslednji dan, ker je veliko vandalizma. Poleg 
tega, kar je bilo omenieno, so tudi razbiti kosi, razbito korito, tam kjer je pitna voda, 
smeti so povsod in tako dalje. Na to je iupan ie odgovoril. 

2. Predlaga, da obéina obvesti, oziroma izobrazi starejse obéane, kak§nih delavnic ali pa 
izobraievanj na podroéju digitalnih kompetenc, se Iahko udeleiijo. Da bi se jim 
predstavilo prednosti teh digitalnih izobraievanj in morda kaksne dobre prakse, saj je 
vsem znano, da imajo starei§i pred tehnoloskimi napravami velike zadrike. Kar je Iepo 
pokazala ukinitev NLB poslovalnice v Trzinu, ker veliko starejsih ne zna uporabljati 
bankomata, niti banénih kartic. Meni, da bi bilo dobro, da se obvesti obéane o tern, 
kaksne so moinosti in s tem nekako pripomore k zmanjsevanju njihove druibene 
izkljuéenosti. 

Po besedah iupana, seje doloéen del teh zadev izvajal v Centru aktivnosti Trzin. Bo pa vseeno potrebno 
razmisliti, kako bi Iahko to malo §ir§e plasirali, jeseni, ko se bo zopet za<':e|o. 

3) Anton PER§AK /Lista za trainostni razvoj Trzina/: 
Letos se je prvié, odkarje gozd med Mlakami in Obrtno industrijsko cono zrastel, zgoclila zelo 
kampanjska industrijska seénja. Predpostavlja, da so Iastniki vsi predali to nekim firmam aii 
eni firmi, ki je potem to izvedla, torej, da niso izvedli sami, vsaj v veliki veéini primerov, kar 
sklepa na podlagi ravnanja teh, ki so to izvajali. Doloéeni deli tega gozda izgledajo dobesedno 
devastirani. Oni niso posekali samo tistih dreves, ki so bila odkazana, ampak so spotoma v 
marsikaterem pogiedu tudi §e po vei': dreves uniéili, ker so 2 buldoierji in vsemi temi 
industrijskimi stroji, vozili notri. To je ena teiava, druga teiava pa je, da marsikje ostajajo 
kupi vejevja, ki bodo trohneli, ker to vejevje veéinoma ni zanimivo za izvajaice. Odpeljejo 
hlodovino in jo prodajo, ostalo pa jih ne zanima. Tudi nekatere gozdne poti so zelo prizadete. 
Ostajajo mokre se dolgo potem, ker so razrite, ker so 2 buldoierjem narejene brazde Eez te 
poti. Ve, da so gozdovi veéinoma v privatni lasti, vendar kljub temu predlaga, da bi se vse te 
poti. ki so bile urejene, sedaj pa so na njih posledice, nekaj na Beli cesti, nekaj na cesti mimo 
Bajerja, mogoée poskusale letos s Eim manjsimi stroski malo sanirati. Na Iastnike pa bi se 
usmeril nek apel, da se poskrbi za éiséenje ostankov te seénje, da ne bo ta gozd, ki je sicer 
mlad, pa deluje na nekaterih mestih kot pragozd, ker vse trohni v njem, §e bolj na nek naéin 
propadal. 

iupan pove, da se v Trzinu, tako kot tudi povsod drugje, sreéujemo z grozljivimi posledicami iubadarja 
zaradi Ianske su§e. Lubadarje napadel vse karje okrog naselja, cel hrib, in se ne zaustavlja. Po pogovoru 
2 revirnim Iogarjem, so biii ti poseki pod kontrolo, oziroma, tudi tam kjer je bil golosek, je to bilo 
odobreno. To ima Eez Zavod za gozdove. Tudi v gozdiéku, ki je zraven sportno rekreacijskega parka in 
obsega okrog 2 ha, ne bo preostalo drugega, kot da se industrijsko re§i ta problem. Logarje preveril in 
se ustavil nekje pri Stevilki 250 lubadaric, tako da bo potrebno vse smreke odstraniti. Kar bo grozljivo. 

G. Persaku se zdi zanimivo, da okrog Bajerja §e vedno stojijo popolnoma suhe smreke, ki so odkazane 
za posek, pa niso podrte. Tiste, ki so jih napadle glive, pa so posekane.



iupan pojasni, da tukaj nastopi teiava, ker so p0 zakonu Iubadarice trenutno edine, od vseh bolezni, 
ki napadajo drevesa, kjer lahko Zavod za gozdove izda odloébo, kjer mora Iastnik v nekaj tednih to 
pospraviti. Tam, kjer ni lastnika ali so Iastniki neodzivni, pa dobijo ie kazen in se nanjo pritoiijo, pa vsa 
ta procedura traja kar nekaj éasa. Kot je bil informiran, je lanska su§a povzroéila, ne samo razmah 
Iubadaric, ki imajo nekje na vi§inah tri cikluse mnoienja, v normalnih poletnih mesecih 5, Iansko leto 
pa so imeli 6 do 7 cildusov, tako, da so se raz§iri|i vsenaokrog; ampakje povzroéila tudi, da seje posuéilo 
10% bokalov, da se je razsiril Jesenov oiig, pripeljan s Kitajske in kostanjev rak, za katerega se sploh ne 
ve, od kje je pri§e|. Pogozdovanje je potem stvar lastnika. Zavod za gozdove ial niti sproti ne dohaja 
vsega, kar se dogaja, ker imajo samo enega éloveka vse od Grosuplja do Kamnika. Bomo pa preverili 
pri revirnem logarju, kak§na je situacija in kako so se te zadeve urejale. 

4) Miha PANEUR [sos[: 
lgrala na igri§Eu za §oIo so v zelo slabem stanju. Eno od igral je ie dalj (3353 v nevarnem stanju. 
Gre za lesene dele na 1,5 m visine, kjer hodijo otroci. Ti leseni deli so strohneli in tudi ieblii 
gledajo ven. Tudi klopce na tem igriséu so dotrajane. 

iupan poudari, da gre tudi tukaj za enako teiavo, kotje pojasnil pod prvo to<':ko in, da se bo 2 zunanjo 
pomoéjo posku§a|o to urediti. 

5) Dunja §PENDAL I Lista za trajnostni razvoi Trzingfi 
1. Na Presernovi cesti, med nizoma §t. 24in 25 je polovica zelenice ureiena, druga polovica 

pa ne. Je zelo neurejeno in v tej travi se skriva marsikaj, tako da bo slej ko prej potrebno 
to urediti. 

2. Druga stvar je pa NLB Banka, o kateri ie bilo ie govora. Ljudje so seveda §e vedno 
nezadovoljni in zanima jih, kaj bo v teh prostorih? Pojavila se je informacija, da naj bi v 
te prostore pri§la nova banka. 

Kar zadeva zelenico, iupan odgovori, da bo potrebno preveriti, kaj je moino narediti. Glede prostorov 
nekdanje NLB, pa ial nima informacij, saj obstaja veliko spekulacij. Ce bi pri§|a druga banka, bi bilo to 
seveda idealno. Sedaj sta dve banki v Obrtno industrijski coni. Na to temo naj bi bilo nekaj tudi ie 
napisano v Odsevu. Zaveda se, da je bila ta Iokacija najbolj uporabnikom prijazna, ampak ial 
kapitalizem zahteva svoje. 

6) Zoran RINK [Gibanie Svoboda[: 
»ZADEVA: SVETNI§KA POHVALA, VPRA§ANJE IN POBU DA 

Spostovani iupan, svetnice in svetniki 

Najprei moram pohvaliti iupana, saj je v zadnjem obdobju opaziti kar nekaj naporov urejanja 
Iemljiskih zadev, ki tarejo na§e sokrajane. Danes bomo nekaj teh obravnavali v peti in §esti toéki 
dnevnega reda. Starih zadev je §e veliko in je ie zadnji Eas, da se postopoma urejajo. Predvsem je 
nejevolja sokrajanov zaradi neizpolnjenih obljub, ki so bile dane §e precl seclanjim iupanom. Naj 
izpostavim samo dve:



Ga. _. Ljubljanska cesta -, je Iastnica parcelne stevilke 1961 2 k.o. Trzin in §e ostale ob 
niej so v cestni infrastrukturi. Ob urejanju Ljubljanske ceste in mostu éez P§ato ji ie bilo obljubljeno, 
da bodo km nadomestilo za to in ostale parcele zamenjali s parcelo §t.1961 1569/8 k.o. Trzin. Tedaj 
se je ga. ! zdela menjava smiselna, ker je ponujena parcela med njeno hi§o in ptoénikom ob 
Ljubljanski cesti. Hotela je pomagati pri urejanju Trzina in je za to podpisala in dovolila na nieni zemlji 
ureditev cestne infrastruktu re 0!: mostu Eez P§ato, sedaj pa ugotavlja, da je bila prepeljana iejna ¢':ez 
vodo in je za to zelo jezna. 

Enako se je godilo 2 ga. Ljubljanska c.- 
iupana sprasujem, Ee je s to problematiko seznanjen? Ker je ga. starejsa in je Iastnica §e 
nekaterih zemIji§i':, ki bi bile Obéini Trzin dobrodosle za ureditev cestne infrastrukture podajam 
pobudo, da Obéina Trzin kar najhitreje pristopi k resevanju te problematike, saj je dediéev veliko in 
bo kasneje teije urejati to prob|ematiko.« 

iupan pove, da je z zadevo seznanjen in, da gre za zelo stare zadeve, §e iz <':asa pred nastankom Obéine 
Trzin. Ob tem opozori svetnika, da se osebnih podatkov zaradi kamere ne sme navajati in, da se bodo 
pred objavo prekrili s piskom. Pri omenjenih parcelah so teiave, in sicer ena je infrastruktura, kije bila 
postavljena ie dolgo nazaj, druga pa so seveda parcele, ki so sicer §e obéinske, ampak imajo neko veéjo 
vrednost in menjava sama po sebi je nemogoéa. Tudi razdelitev velikosti je 15 m’ njene parcele proti 
150 m’ obéinske, zato bo potreben nek dogovor oziroma odkup. Pogovori so pred leti ie potekali, 
vendar so se ustavili. Bo pa gospa ponovno vabljena na pogovor. 

7) Bostian PAPEi /Gibanje Svobodgfi 
Ob pespoti ob Psati so do mostu zasajene éesnje, od mostu dalje pa je veliko vrb. Zdaj ko 
cvetijo, nekatere prebivalce Trzina motijo. Ali obstaja kaksen plan, da se malo obreie tisto, 
kar se je razraslo? 

iupan pojasni, da so tako vrbe kot tudi éesnje znotraj pasu, ki je driavni in 2a ta del skrbi Direkcija za 
vode. Obrezuje obéina, ker bi bilo drugaée ie zelo zaraséeno. Odstranitevje nemogoéa, ker tudi drii 
breiine. Cesnje so bile zasajene na delu, kjerje zadosti sirine, naprej ob pespoti, bolj severno, se pa 
toliko zoia, da <':e§enj ni bilo veé mogoée zasaditi. Direkcija ima mnenje, da vrbe ostanejo, s éimer se 
tudi sam strinja, saj si ne predstavlja, da bi na P§ati izvedli kaksen golosek. Zaveda se, da par Ijudi moti, 
takrat ko cveti, ampak to je cena iivljenja v naravi. 

Vkljuéi se Zoran Rink /Gibanje Svoboda/, ki sprasuje, <':e je moino, da bi se postopoma menjavale te 
vrbe za druga enakovredna drevesa, ki bi driala breiine? 

Po mnenju iupana, drevo, Ee je pod nekim drevesom, ne bo uspevalo. Te vrbe so bile zasajene ie 
takrat, ko je bila zadnja prestavitev struge. Bo pa potrebno preveriti, kaj je moino narediti. Meni, da 
éesnje ne bodo mogle nadomestiti vrb, ker imajo premalo sence. Zavod za varstvo narave ne bo 
dopustil odstranitve, ker ielijo, da se vrnejo ribe, ki pa pridejo samo, Ee je senca. Podobna situacija je 
ie bila na Kidriéevi, ko je direkcija sanirala potok Snugovec in je bila ielja, da se podira drevesa in niso 
pristali niti na enega.



K toéki 4/ 

Razloge za sprejem Pravilnika o spremembah Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje upraviéenosti do 
obéinske socialne pomoéi je na kratko predstavil iupan. 

Sta|i§<':i delovnih teles sta podala: Dunja §PENDAI., predsednica Statutarno-pravne komisije in Anton 
KRAU, predsednik Odbora za socialno politiko, zdravstvo in dejavnost humanitarnih dru§tev. 

Clanice in élani obéinskega sveta so brez razprave in soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Obéinski svet Obéine Trzin je sprejel Pravilnik o spremembah Pravilnika o kriterijih za ugotavljanje 
upraviéenosti do obéinske socialne pomoéi. 

Pravilnik se objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin. 

K toéki 5/ 

Kratka pojasnila je podala Polona Gor§e Prusnik, direktorica obéinske uprave. 

Stali§Ea deiovnih teies so podali predsedniki Statutarno-pravne komisije, Odbora za gospodarske 
javne sluibe, okolje in prostor ter Odbora za finance in premoienje. 

Razpravljal ni nihée. 

Sledilo je glasovanje. Svetnice in svetniki so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 
o odvzemu statusa javnega dobra v Iasti obéine Trzin 

1. élen 

Obéinski svet Obéine Trzin odvzema status javnega dobra naslednjim zem|ji§t':em v Iasti Obéine Trzin: 

Katastrska obEina Parceina §t. Povréina (ml) 

1961 Trzin 1574/9 30 
1961 Trzin 1656/2 5 

2. <':Ien 

Na nepremiéninah i2 1. Elena se v Zem|ji§ki knjigi izvede izbris zaznambe statusa grajenega javnega 
dobra. 

3. élen 

Ta sklep zat':ne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem vestniku Obéine Trzin.



K toéki 6/ 

Direktorica obéinske uprave je na kratko predstavila tudi razloge za sprejem Dopolnitve Naérta 
ravnanja z nepremiénim premoienjem Obéine Trzin za Ieto 2023. 

Stali§Ea delovnih teles so podali: Dunja §PENDAL, predsednica Statutarno—pravne komisije; Boétjan 
PAPEZ predsednik Odbora za gospodarske javne sluibe, okolje in prostor ter Anton PER§AK, 
predsednik Odbora za finance in premoienje. 

K razpravi se ni prijavil nihée, zato je iupan predlagal glasovanje. 

Clanice in élani obéinskega sveta so soglasno (13 glasov »za«) sprejeli 

SKLEP 

Sprejme se Dopolnitev Naérta ravnanja z nepremiénim premoienjem Obéine Trzin 2 etc 2023. 
Ker so bile obravnavane vse toE':ke dnevnega reda, je iupan sejo ob 18.05 zaklju<‘E' .

~ 

2uPAN 
Peter LoiAR 

Zapisala: I 

Barbara D|§EK 
c6(,(‘I\?Z


